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MUDr. Selecký: 

Ja by som chcel otvoriť jednu tému ohľadom retardérov na Ulici M. R. Štefánika, ktoré sú 

postavené, tie tri. Stretávam sa s kolegami vodičmi a počúvam nie veľmi pochvalné 

vyjadrenia na technické riešenie týchto retardérov nie nato, že tam nemajú byť ale ako sú 

technický vyriešené. Chcem požiadať vedenie mesta, aby vstúpilo do rokovania s firmou, 

ktorá to postavila, či sa dá technický a ako sa to dá technický  vyriešiť, aby tie prechody 

zodpovedali technickej dokumentácii a tie nájazdy neboli také sekavé a aby boli plynulejšie. 

Určite to nerobí dobré na nápravy týchto vozidiel ani pri maximálnom spomalení a myslím si, 

že asi bez dosť veľkých nákladov by sa to mohlo dať urobiť. Neviem, aké sú tam podmienky 

v rámci europrojektovej dokumentácie, čo sa tam dá meniť a čo nie a keď sa dá pokúsiť niečo 

urobiť, tak bol by som veľmi rád, aby sme vyšli v ústrety, je to akosi taká tichá kritika o tom,  

že sme urobili niečo ale nie dobré.  

 

Ing. Kolesár: 

Skúsim začať slovom „žiaľ“, technický je to riešiteľné ale celá Ulica M. R. Štefánika 

v revitalizovanej časti je postavená podľa projektu a i technické riešenie retardérov je 

postavené presne podľa projektu. Podľa rokovania s riadiacim orgánom pre regionálny 

operačný program žiaľ ani v tomto smere nie je možné vykonať opatrenie pretože bola by to 

modifikácia projektu a narušilo by to celé úspešné ukončenie projektu tým skôr, že daná 

stavba „Revitalizácia verejného priestranstva“ ešte administratívne nie je úplne ukončená. 

Takže akýmkoľvek i v prospech verejnosti vykonaných zásahov určite počkáme potom, čo 

bude aspoň finančne administratívne celá záležitosť vysporiadana. Dávam ale veľmi malé 

šance týmto snahám. Na oplátku ale pripomínam, že tých retardérov malo byť podľa 

pôvodného projektu omnoho viac na tej revitalizovanej časti. Tie, ktoré nie sú, sú úspechom, 

tie ktoré boli postavené už sme nedokázali uhrať, pretože tam už dopravný inšpektorát 

neustúpil. Toto technické riešenie bude musieť pretrvať aspoň nejaký čas, aby sme si nedávali 

plané nádeje.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25. 4. 2012 
 


